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 עיריית רעננה 
 מן המנייןשלא ישיבת מועצה  תמלול

 07.09.2022,  בתשפ"י"א באלול , ביעירמיום  
 

   משתתפים: 

 ראש העיר  -  מר ברוידא חיים 

 חברת מועצה  -  גב' הוכברג ענבר 

 חבר מועצה  - מר עייאש לורן משה 

 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 

 חבר מועצה  -  מר רחמים שלום 

 חבר מועצה  -  מר גולדמן חיים 

 חברת מועצה  - גב' ויינטראוב רונית 

 חבר מועצה  -  מר ניר קריסטל 

 חבר מועצה  -  ן מיכאל מר רייזמ 

 חברת מועצה  -  גב' ארז סגן איילת 

 חבר מועצה    -  מר אלוש אלי 

 חבר מועצה  -  חגי בורשטיין מר  

 חברת מועצה  -  גב' מירב מאיר 

 חברת מועצה  -  גב' סלוצקי דבי 

 חברת מועצה  -   גב' שחר גלי 

 חברת מועצה  -  גב' פוזמנטיר אנה 

 

 חסרים: 

 צה חברת מוע  -  גב' דרורה כהן 
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 חברת מועצה  -  גב' מיכל ברם 

 חבר מועצה  -   מר כהן אילן 

 
  מוזמנים: 

 מנכ"ל העירייה  - מר אריאל הילדסהיימר 

 גזבר העירייה  -  מר יוסי מזרחי 

 היועצת המשפטית לעירייה    -  עו"ד תהילה סובל 

 מהנדס העיר  -  מר חיים מלמן 

 
   על סדר היום:

   .2022עדכון תב"רים  .1
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 . 2022 עדכון תב"רים. 1

 

 . אני אבקש מגזבר העירייה להתייחס, יוסי בבקשה.  2022עדכון תב"רים  מר חיים ברוידא: 

 

כתוצאה   מר יוסי מזרחי:  שהתאפשר  זה  ועקב  הפיתוח,  מבחינת  העיר  צרכי  למעשה  בעקבות 

מ לגדול  צפויה  השנה  ההשבחה  גביית  שלמעשה  שנה,    200-מזה  בתחילת  חזינו  שאנחנו   ,₪ מיליון 

מיליון ₪. אנחנו מבקשים לעדכן את התב"רים בהתאם לתוכנית שהוגשה אליכם.    235של    לסדר גודל

בתוכנית  מקורות  קו  העתקת  למעשה  תב"ר  פתיחת  ראשון  דבר  על  מדברים  למעשה  אנחנו  כאשר 

עובר 2011-2012 הקו  היום  למעשה  כי  הפרטיים,  המגרשים  של  הפיתוח  את  הן  יאפשר  הזה  הדבר   .

להעביר אותם לשטח הציבורי. ויחד עם זאת מדובר גם בקווי אסבסט, שככה בתוך המגרשים האלה. ו

 שהקווים האלה יסולקו מהשטח. אז זה התב"ר הראשון שאנחנו מבקשים לפתוח. 

 

 הוא חדש או לפתוח?    מר ארז ברט: 

 

 זה חדש.  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא לפתוח.   מר ארז ברט: 

 

 ח כחדש, לא לעדכן.  לפתוח. לפתוח הכוונה לפתו מר יוסי מזרחי: 

 

 לא לעדכן.   מר ארז ברט: 

 

את   מר יוסי מזרחי:  מקודם  חיים  שהראה  מה  שאמרתי,  כמו  לנו,  יאפשר  למעשה  זה  זהו 
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 הוצאת ההיתרים לגבי המבנים שמתוכננים...  

 

 למה זה לא היה בדיון תב"רים של תחילת שנה?    מר ארז ברט: 

 

התוכנית מר יוסי מזרחי:  מבחינת  כל  קודם  מוקדם,    כי  כך  כל  זה  את  שנצטרך  חשבנו  לא 

מבחינת הפיתוח של השכונה. ומאחר ובנינו את התוכנית בהתאם להיקף ההשבחה, הדבר הזה מאחר  

ולא היה נדרש, אז לא הכנסנו אותו. עכשיו הגבייה מאפשרת את זה, וגם הצרכים בשטח דורשים את 

 זה. 

 

 ?  2021ורע/ 2011ת קו מקורות ופיתוח רע/אוקיי, מי בעד אישור תב"ר העתק מר חיים ברוידא: 

 

 רגע שנייה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

  -8 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, רגע, לא היה דיון עם זה, יש דברים לא ברורים כאן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ל   מר ארז ברט:  זה  למה  שאלתי  אני  שישאלו,  שאלות  עוד  יש  מבין  אם  ואני  קודם,  היה  א 

 שגם יש כסף לזה.  

 

 חיים, יש כאן דברים לא ברורים, אתה לא יכול לגשת להצבעה.  גב' רונית ויינטראוב: 
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 קדימה, לשאול שאלות.    מר ארז ברט: 

 

 אתם ביקשתם לדבר?    גב' שחר גלי:

 

 אם יש שאלות לשאול.    מר ארז ברט: 

 

 ין כמה דברים. אנחנו רוצים להב גב' רונית ויינטראוב: 

 

וצריך  מר חיים ברוידא:  הזה,  הפרויקט  את  שתוקע  מקורות  קו  כאן  יש  להבין?  רוצים  מה 

  -להעביר אותו. אין פה שום דבר מעבר

 

 פרויקטים נפרדים?  2-קווים ב 2  מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 נו מה הבעיה?   מר חיים ברוידא: 

 

 משהו.   אני רוצה להעיר מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 4-וב 531-ב  מר ארז ברט: 

 

אני רוצה להעיר משהו בנושא תב"רים בכלל, וזה אני מחזיר אתכם לישיבת  מר מיכאל רייזמן: 

מבין   אני  שאמרתי.  מה  גם  זה  התב"רים,  של  נושא  וכשהיה  תקציב,  בנושא  שהייתה  העיר  מועצת 

שמ איך  לפי  תעדופים,  לפי  תב"רים  ארוך...  לטווח  תכנון  הייתה  שעושים  זו  המקורות.  שתחררים 
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דעתי, דעתי לא התקבלה.  והנה מה שיגורתם בא לכם. עכשיו פתאום יש, ואז מחליטים יאללה יש 

לעשות   כסף בוא נבזבז. כלומר אף אחד לא אמר אני לוקח עכשיו, עושה איזה שהוא תכנון שאני צריך

א ומכניס  זה,  את  לעשות  היה  צריכים  הזה  הדבר  הרי  הזה.  הדבר  תקשיבו, את  ואומר  כתב"ר,  ותו 

לשום   תעדופים  שום  נתנו  לא  ראשונה.  ועדיפות  שנייה  ועדיפות  שלישית  בעדיפות  יהיה  הזה  הדבר 

דבר,  ולכן אני חושב שאני לא יודע איך ככה מתכננים דברים. אני חושב שעושים תכנון, עושים תכנון  

נותנ שפתוחים,  התב"רים  מה  אומרים  בדיוק,  עושים  ארוך.  אומרים לטווח  תעדופים.  להם  ים 

התעדופים האלה נובעים מכך שאנחנו לא יודעים מתי ישתחרר הכסף, ולכן אנחנו ככה עובדים. אם  

אנחנו באים כל פרק זמן ומחליטים לתת תב"ר חדש. בשביל מה עשינו ישיבת תקציב... על תב"רים,  

ה. ואני חושב שלבוא היום לא מבין. אני חושב שמקום מסודר ומתוכנן, צריך לתכנן את עצמו קדימ

  -עם גחמה של מישהו שצריכים אותה, אין לי בעיה עם זה. ומחר יבוא עם משהו אחר

 

 הם צריכים... זה לא גחמה.  מר חיים גולדמן: 

 

עוד   מר מיכאל רייזמן:  מצאתי  לטווח   5ופתאום  מתכננים  לא  ככה  מקום,  שהוא  באיזה  גרוש 

 ארוך. 

 

 לי, יורשה לי,  רגע אז יורשה מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

  -סליחה, אני רוצה להתייחס מר חיים גולדמן: 

 

רגע סליחה, חיים דקה, חיים, חיים רגע. כל הזמן עלו פה השאלות, איך אנחנו   מר יוסי מזרחי: 

  3מיליון ₪ עם   600נבדוק אתכם, איך אנחנו נדע שלא תשתוללו. אין בעיה לבוא עם תחזית פיתוח של  
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זה אושר, אני לא צריך פה אף אחד. אנחנו    once-מיליון ₪. ו  600מה. ותקציב הוצאות של  שנים קדי

   -מיליון ₪ 600-יכולים לרוץ ולהוציא את ה

 

 לא, עם תעדופים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רגע, רגע, רגע סליחה מר יוסי מזרחי: 

 

 עם מעגלים...  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -1או  0האישור פה הוא  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא, לא אמרתי את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הוא לא אמר אישור.   מר ניר קריסטל: 

 

  -. לצערי1או  0אישור תב"ר הוא  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא זה מה שאמרתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

מיליון ₪ גירעון, כי   170לצערי הסיטואציה שאנחנו התחלנו את הקדנציה עם   מר יוסי מזרחי: 

נפתח שום  זה  הייתה  שלא  במיליונים,  בוצעו  מיליונים.  במאות  נפתחו  יודע,  אני  פיתוח,  תכניות  ו 

 הלימה להכנסות שהתקבלו, ולכן הגענו לאן שהגענו.  
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  -רגע תקשיב מר מיכאל רייזמן: 

 

היום תכנית הפיתוח הם תכנית פיתוח קטנות, תואמות הכנסה. וזה שאני בא  מר יוסי מזרחי: 

 גדיל, כי יש עוד תוספת הכנסה, אני חושב שאתם צריכים לברך על כך.  אליכם ומבקש מכם לה

 

 לא, ככה לא עובדים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מיכאל, מיכאל מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ככה עובדים...  ככה לא עובד מקום מסודר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

פרויקטים בתוך התב"ר. אתה    040מיכאל בוא נעשה רגע סדר. מיכאל, יש לך   מר אריאל הילדסהיימר:

   -לא יכול, וזה לא קורה בשום רשות, גם זה לא נכון וזה לא בקרה לעשות

 

 לדעתך לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

ברשויות. אי אפשר לבוא עם תכנון   קהלדעתי לא נכון, אבל רגע, גם הפרקטי מר אריאל הילדסהיימר:

פנינו למקורות, אגף הנדסה ונמצא פה,    בפרויקט הזה  מפורט בדצמבר, עם תכנון מפורט לכל פרויקט.

את   להשאיר  לאשר  לא  אפשר  אסבסט.  קו  העתקת  של  האומדן  על  מזמן  לא  תשובה  נתנה  מקורות 

 האסבסט, השכונה לא תקודם, אבל אין פה שום בעיה של תכנון. 

 )מדברים יחד(  

 

 הזה אמור לקרות.   רגע תקשיב שנייה אחת, הנהלת העיר ידעה שהדבר מר מיכאל רייזמן: 
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 שמה אמור לקרות? לא הבנתי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שהעתקת הקו הזה אמורה להיות... של השכונה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2022-כן, אבל היא תוכננה ב מר יוסי מזרחי: 

 

צריכים  מר מיכאל רייזמן:  הייתם  התב"רים,  עם  באתם  כשאתם  לכן  מעצמו.  נולד  לא  זה  רגע, 

 ד, אנחנו מעלים את התב"ר הזה, לא יודעים מתי זה יתקיים בואו תצביע, על הכיפאק. להגי

 

יעיד מהנדס העיר, לא קיבלנו מהם   40יכאל, הגענו להנהלת מקורות  מ מר אריאל הילדסהיימר: פעם, 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            הצעת מחיר. עכשיו כשקיבלנו אנחנו באים. 

 

 פותחים תב"ר עם כל התב"רים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2012זה מה שעשינו, פתחנו תב"ר  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -לא היום, לא היום. התב"ר הספציפי הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 היה תב"ר. מיכאל היה תב"ר.   2012לא היום,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אבל אתם לא יורדים לסוף דעתי.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 2012-ו 2011-תקשיב אבל היה תב"ר ל מר אריאל הילדסהיימר:
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 אתה לא יורד לסוף דעתי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני מודה שלא מבין.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דעתך, אתה תצביע נגד כמו שאתה מצביע...   מיכאל מה לרדת לסוף מר חיים ברוידא: 

 

 ? 2012או  2011רגע, רגע, רגע שאלה, אנחנו מדברים על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 גם וגם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סליחה, אבל למה? למה שתיהן באות ביחד?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תודה רבה, הוצאת לי את המילים.  מר ניר קריסטל: 

 

   -... של העבודה וסי מזרחי: מר י

 

 אותו דבר, העתקת קו מקורות אסבסט.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -למה זה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 רגע, מישהו כאן, מהנדס העיר איפה הוא?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מהנדס העיר כאן, כאן.   מר אריאל הילדסהיימר:
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למה  מי גב' רונית ויינטראוב:  שם?  קורה  מה  לי  להסביר  יכול  פה  תשובה    2שהו  לי  תן  התוכניות, 

 התוכניות.  2-התוכניות עכשיו באות? למה זה רלוונטי ל 2מקצועית טכנית, למה 

 

העתקה  מר חיים מלמן: השכונה.  של  התשתיות  פיתוח  בעצם  חלק  הוא  מקורות  קו  העתקת 

  -הזאתי

 

 איזו שכונות.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 . 2012-ו 2011 ל הילדסהיימר:מר אריא 

 

 מקומות...   2-זה ב גב' דבי סלוצקי: 

 

 הם ברצף, אבל את צודקת יש קטע שחותך כאילו ביניהם, אבל הם ברצף.   מר חיים מלמן:

 

 זה אותו קו.  מר חיים גולדמן: 

 

 . 2012-ו 2011 מר חיים מלמן:

 

 זה אותו קו?  גב' דבי סלוצקי: 

 

 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

   -אם זה אותו קו יים מלמן:מר ח
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 לא.  מר ניר קריסטל: 

 

 אף אחד לא יודע.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לא יכול להיות.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא זוכר להגיד לך שזה אותו קו או לא אותו קו.  מר חיים מלמן:

 

 אתה המהנדס, אתה המהנדס? אני שואל אותך.   מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא. גם  מר חגי בורשטיין: 

 

   -חבר'ה אני לא מסוגל להבין, יש פה צורך שהוא לא הולך לאף אחד מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע רוצים להבין גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל תשבי כבר, תשבי כבר.  מר חיים ברוידא: 

 

 זכותי לעמוד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

ולבנות שכונה, מה   מר חיים ברוידא:  צורך להמשיך  פה  לגבי הדברים האלה?  יש  עכשיו  הקשר 

  -תצביעו
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   -רגע, אבל מדברים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -על פי צורך מר חיים ברוידא: 

 

 שכונות.  2על  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תשבי כבר, נו די, תשבי כבר.  מר חיים ברוידא: 

 

   -רגע, ומה הבעיה מר חיים גולדמן: 

 

   -שבי כבר, שבי כבר מר חיים ברוידא: 

 

 לא רוצה, לא רוצה דווקא.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -רונית תסבירי לי, רונית, מה מר חיים גולדמן: 

 

   -אנחנו רוצים גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני שואל שאלה מר חיים גולדמן: 

 

 רוצה שאני אענה לך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה לשאול שאלה מר חיים גולדמן: 
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לי? זה מה שאתה רוצה לדעת,  ויינטראוב: גב' רונית  רוצה שאני אענה? שאני אענה לך מה מפריע 

 למה אני שואלת?  

 

   -לא, אני רוצה לא למה מר חיים גולדמן: 

 

   -אני שואלת כי אני לא רוצה שיהיה מצב של תקציבים כלליים, אני רוצה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה תקציב מוגדר.  זה לא תקציב כללי אבל,  מר חיים גולדמן: 

 

   -אני רוצה להבין גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה לא הולך... זה הולך לטובת הציבור.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -די, די, די, אתם פשוט יושבים וחושבים איך לעשות נזק מר חיים ברוידא: 

 

 אתם...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה הזאת. אתם כן, כל החבור מר חיים ברוידא: 

 

  -אבל אנחנו חושבים איך לעשות גב' רונית ויינטראוב: 

 

הוא    ?אתם, למה מיכאל לא היה יושב איתי והייתי נותן לו את אגף הספורט מר חיים ברוידא: 

 , לסחוט אותי נו מה בחייאת רבאק.  הוא רצה את אגף הספורט... כי לא
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   -רגע שני קידר מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -די נו דא: מר חיים ברוי

 

 התפקיד שלנו זה להבין את הדברים עד הסוף.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם הולכים נגד הציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

 תן לו לענות לי.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם הולכים נגד הציבור.   מר חיים ברוידא: 

 

 למה לצעוק אבל למען השם. איך זה מקדם משהו?    גב' שחר גלי:

 

   -רונית, רונית, התב"ר הזה הוא מוגדר, הוא לא משהו, שנייה תן לי להגיד ר חיים גולדמן: מ

 

 אז שיסביר לי את הקשר.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אז אני מסביר לך.   מר חיים גולדמן: 

 

 לא אתה, הוא המהנדס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אה שהוא יסביר?   מר חיים גולדמן: 
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 כן.  אוב: גב' רונית ויינטר

 

 אוקיי.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה לא מהנדס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אוקיי אני לא מהנדס, אני אסביר ואחרי זה הוא יסביר.  מר חיים גולדמן: 

 

 אין שום בעיה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -אוקיי? תקשיבי. התב"ר הזה הוא תב"ר, תקשיבי רגע מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 תחסוך מאיתנו ותן לו להסביר, למה חבל על הזמן.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אגב שני קידר אומרת שהקווים מתחברים כן, הקווים מתחברים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

של   מר חיים גולדמן:  קו  להעתיק  כדי  שבא  תב"ר  הוא  מוגדר.  תב"ר  הוא  הזה  התב"ר  רונית, 

  -מקורות נקודה. זה לא תב"ר

 

 הכול ברור.  נית ויינטראוב: גב' רו

 

 ומי שמבצע את העבודה זה מקורות.  מר אריאל הילדסהיימר:
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זה לא תב"ר שהוא כללי, זה לא תב"ר שהוא מעורפל, הוא תב"ר מוגדר. אני   מר חיים גולדמן: 

   -לא מבין, ואללה תאמיני לי אני מנסה לזרום איתך, אני מנסה לזרום איתך

 

  -י צריכה פה לקבל החלטותאנ גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לזרום כמו קו של מקורות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 -שאתם לא נותנים לאנשי המקצוע לענות גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד( 

 

נגד,  מר חיים ברוידא:  תצביעו  הבעיה?  מה  נגד,  תצביעו  חבר'ה  ייאמן.  לא  זה  ייאמן,  לא  זה 

 תצביעו נגד.  תצביעו נגד. 

 

 ...זאת חובתנו.   ונית ויינטראוב: גב' ר

 

 תצביעי נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה חושב שאתה יודע הכול, זאת התוצאה.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני לא יודע הכול, אבל אני מנסה להסביר לך מר חיים ברוידא: 

 

 למה את צועקת באמת?    גב' שחר גלי:
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   -ל את ההתנהגות שלואני לא יכולה לסבו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה זה קשור אבל, איך זה מקדם פה את השיח. את רוצה להבין את...    גב' שחר גלי:

 

   -אני רוצה לשמוע את ה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בסופו של דבר מי שמבצע בפועל את העבודה הזאת, זה חברת מקורות מר חיים מלמן:

 

  -ר לנו את הקשראנחנו יודעים, תסבי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא עיריית רעננה.   מר חיים מלמן:

 

 בין התוכניות. זה מה ששאלנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה אותו קו.  מר חיים מלמן:

 

 אוקיי, עכשיו ענית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -הוא... מהר, היה צריך להסביר מר חיים גולדמן: 

 

אישור מר חיים ברוידא:  להצבעה,  עובר  רע/  אני  ופיתוח  מקורות  קו  העתקת    2011תב"ר 

 , מי בעד? מי בעד? מי בעד? 2021ורע/

 

 אני בעד.   גב' שחר גלי:
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 בעד.  10 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתם בטוחים שזה אותו הקו?  מר ניר קריסטל: 

 

 כן, עונה שני קידר שכן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ו צומת עם רמזור... יש לו הסתעפות. יש לו הסתעפות, ניר יש ל מר חיים גולדמן: 

 

 מי נגד? מי נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 תוסיפו אותי בעד, אם זה אותו הקו אני בעד.   מר ניר קריסטל: 

 

 בעד. מי נגד?   10אז  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, אז גם אני בעד.   גב' מירב מאיר: 

 

 בעד.  11אז  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ם זה אותו הקו אז בסדר. א מר ניר קריסטל: 

 

 נגד.   1בעד, כולל... בתאגיד מים. מי נגד שאלנו.  11 מר אריאל הילדסהיימר:
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 :הצבעה

  11 –בעד 

 1 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . 2021ורע/ 2011תב"ר העתקת קו מקורות ופיתוח רע/מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר 

 

נוכי לקיימות ופיתוח בר קיימא. אני מבקש מהגזבר  הקמת מרכז מבקרים חי מר חיים ברוידא: 

 להסביר, יוסי בבקשה.  

 

₪    1,800,000אותו תב"ר, אנחנו מבקשים להגדיל אותו. זה תב"ר שאושר על   מר יוסי מזרחי: 

₪, כדי שנוכל לצאת לדרך. הדבר מתאפשר   1,700,000בשנה שעברה. מבקשים את ההגדלה שלו על  

 לנו כרגע מגביית ההשבחה.  כמו שאמרנו עקב היתרות שיש

 

שאלות. מי בעד עדכון תב"ר הקמת מרכז מבקרים חינוכי לקיימות ופיתוח בר  מר חיים ברוידא: 

 קיימא? 

 

 בעד.  6 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 . מי נגד? 6 מר חיים ברוידא: 

 

 אין, לא יהיה פה מרכז פיתוח כזה...   גב' שחר גלי:

 

 שפויים יקירתי.  בכספים  גב' רונית ויינטראוב: 
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 שמה?  מר חיים ברוידא: 

 

   -בכספים השפויים הוא רוצה את התוספת. אחר כך לא יישאר פה כסף גב' רונית ויינטראוב: 

 

וללמוד  מר חיים ברוידא:  יוכלו  שילדים  ודאי.  זה  את  עושה  אני  לביתי,  הולך  זה  יודע,  אני 

 במסגרת. 

 

 ...? מה יותר חשוב, מה יותר מר אריאל הילדסהיימר:

 

 .  100%את צודקת  מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעולם יותר ערכי. מה יותר ערכי מהפרויקט הזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 :הצבעה

  6 –בעד 

 6 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

קולות ברוב  החליטה  העיר  לקיימות  לאשר    לא  מועצת  חינוכי  מבקרים  מרכז  הקמת  תב"ר  עדכון 

 .  ופיתוח בר קיימא

 

 אוקיי, הנגשת המרחב הציבורי, בבקשה גזבר יוסי תסביר.  ים ברוידא: מר חי
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אוקיי, כפי שהועבר לכם, הועבר לכם העתק של חוק ההסדרים, וגם התוכנית   מר יוסי מזרחי: 

מיליון   3-שפורסמה באתר האינטרנט. אנחנו מבקשים לבצע רבע מהתוכנית על פי החוק, שתסתכם ב

 ₪.  3,200,000-₪ ל 1,200,000-ם להגדיל את התב"ר מ₪. ולכן אנחנו נדרשים, מבקשי

 

 מה התחדש מהתכנון בתחילת השנה? הרי החוק היה קיים.  מר ניר קריסטל: 

 

, וככה בוצע. כלומר  2022לא, תכנית האב הייתה צריכה להיות מוגשת במרץ   מר יוסי מזרחי: 

בדצמבר   היה  זה  הייתה תכ2021כאשר אישרנו את התב"רים  לא  עדיין  הייתה  ,  עכשיו  לכן  נית אב. 

 תכנית אב. 

 

מיליון ₪, ועכשיו כשהמדינה באה ואמרה תסיימו עד   1.2התוכנית הייתה על   מר אריאל הילדסהיימר:

זו הכוונה. זה עוד מתקנים  2030ולא עד    2026 , עדכנו את תכנית אב, והסכום הוא עולה מידי שנה, 

 בשנה שיונגשו.  

 

   -הנגשת מי בעד עדכון מר חיים ברוידא: 

 

, מה עמד, 2026שנייה שאלה, כשהוגשה הצעה של פריסת התקציב למשך, עד    מר ארז ברט: 

, מה  2026הנהלת העיר צריכה לענות לי. אני רוצה לשאול כשהוחלט לפרוס את ההוצאות האלה עד  

נוער, כמו בני עקיבא מרכ ז,  היה הרציונל, דברים שקשורים לנוער, כמו ספריית השחר, כמו מועדון 

כמו מחנות עולים מרכז, כמו מחנות עולים מערב. את הכול לדחוף לשנים קדימה, ולא להכניס אותם  

 מיד השנה. 

 

של  מר אריאל הילדסהיימר: הנגישות  יועצת  עם  ביחד  אופיר,  העירוני  נגישות  הממונה  בא  בעצם 

  -ותרהעירייה, והם קבעו את סדרי העדיפויות. חלק מהדברים שהם כן מתבצעים מוקדם י
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 לא, אף אחד.   מר ארז ברט: 

 

מה זאת אומרת, מרכז הנוער בנשיאים מתבצע לדוגמא. חלק מתנועות הנוער   מר אריאל הילדסהיימר:

 כבר בוצעו, בטח שכן.  

 

ממרץ    מר ארז ברט:  להיות  אמור  מסתכל מה  אני  מסתכל,  ה  2023אני  ₪    1,200,000-שזה 

חשו דברים  יש  עכשיו,  לאשר  אמורים  מחלקה  שאנחנו  צפוני,  כדורגל  מגרש  גמלא,  חניון  בים, 

 וטרינרית, אולם ספורט השרון, היכל הספורט העירוני, המכללה העירונית, מרכז אומנויות.  

 

מרכז קידום נוער בשנה הבאה לדוגמא, מועדון המרתף בוצע כבר, זה לא נכון.   מר אריאל הילדסהיימר:

התערבת לא  אני  שיקולים.  פה  היה  לא  ארז  עם ושוב  ביחד  התוכנית  את  שהביא  מי  יוסי,  לא  וגם  י 

לסדרי  בהתאם  והכול  הנגישות.  ממונה  אופיר  עם  ביחד  הנגישות  יועצת  זה  זה,  על  עבדו  הם  יועץ, 

   -עדיפויות של איפה המצב הכי פחות נגיש, זה ה

 

אם אנחנו אמורים לאשר את זה ולא לקיים על זה דיון, אני אישית לא מאשר    מר ארז ברט: 

 זה. אני אשמח שיתקיים דיון בנושא.  את 

 

   -אבל היא מצאה מר אריאל הילדסהיימר:

 

בעיניי  מר ארז ברט:  חן  מוצא  הנוער,    לא  מועדון  עקיבא,  בני  עולים,  מחנות  כמו  שדברים 

 ספריית השחר, דוחים אותם, את הנגישות שלהם.  

 

 דחה. אבל שוב, אתה צריך להבין, מה שמוקדם משהו אחר נ מר יוסי מזרחי: 
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   -אז אני אומר יותר מזה  מר ארז ברט: 

 

 שנים.   4בסוף התוכנית אמורה להתחלק על פני  מר יוסי מזרחי: 

 

 -מה שקרה זה מצב הנגישות מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 לכן שאלתי מה הרציונל שניתן.   מר ארז ברט: 

 

   -החלטהחבר'ה אני רוצה להסביר, חבר'ה זה לא  מר חיים ברוידא: 

 

  -אם אין מי שיכול לענות איך נקבע  מר ארז ברט: 

 

  -ארז מר חיים ברוידא: 

 

  -בסדר  מר ארז ברט: 

 

 מצב הנגישות ארז.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -היה פה מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני רוצה לשמוע איך...   מר ארז ברט: 
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סביר. היה פה יועץ חינוכי, ואין פה שום אז אני מסביר, אני מסביר, ארז אני א מר חיים ברוידא: 

יוסי ולא של אריאל ולא שלי. הוא עבר וקבע שאלה היום מבחינת התכתיבים יותר   החלטה לא של 

 חמור. 

 

 אז אני רוצה להבין את הרציונל.   מר ארז ברט: 

 

 -למה אתם לא מציגים לנו את ה גב' איילת  ארז סגן: 

 

עלה  מר אריאל הילדסהיימר: א'  רגע,    שנייה  לכולם,  ושלחנו  שנשלח,  רונית  ביקשה  העירוני.  באתר 

דיון   גם  התקיים  לעיין,  זמן  היה  המועצה,  חברי  לכל  רונית,  לבקשת  מראש  לכולם  זה  את  שלחנו 

אבל   פעם.  עוד  ונבחן  הנגישות  ליועצת  ונפנה  הערות  להעיר  בעיה  אין  גם  כספים.  בוועדת  פעמיים 

 זה היה השיקול היחיד שעמד לנגד עינינו. השיקול היה איפה חומרת מצב הנגישות. 

 

במקומות  מר חיים ברוידא:  גם  עושים  לא  שאנחנו  אומר  זה  זה,  את  תאשרו  לא  ארז  אבל 

 שזקוקים בהם. 

 

להגדיל   מר ארז ברט:  שצריך  כזה  הוא  המצב  ואם  דיון,  לקיים  צריכים  שאנחנו  חושב  אני 

 , אז... 2023-תקציבים כבר ב

 

 מיליון ₪.   1.2מיליון ₪. זה היה  3-אתה מגדיל, פה אתה מגדיל ל מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -אמרתי, דעתי האישית  מר ארז ברט: 

 

 חבר'ה, זכותכם להצביע נגד. זכותכם להצביע נגד.   מר חיים ברוידא: 
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 כל אחד עם המצפון שלו.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 גם זכותי לומר למה אני מצביע נגד.   מר ארז ברט: 

 

 . 100%בסדר  חיים ברוידא: מר 

 

  -אני חושב שאם יש פה אינטרס  מר ארז ברט: 

 

 ארז אתה תצביע נגד...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני   מר ארז ברט:  חיצוני.  יועץ  האמירה  את  מבין  אני  עכשיו  בתעדוף.  מדובר  בסוף  כי  כן, 

ואם   זה.  על  החליט  החיצוני  היועץ  איך  מאשר,  שאני  לפני  לשמוע,  צריכים  רוצה  שאנחנו  אומר  זה 

, לא נראה לי שתוכנית הנגשה תדחה את ההנגשה של בני עקיבא 2024-או ב  2023-להגדיל תקציבים ב

. 2026-, את ההנגשה של מחנות עולים מערב ל2025-, את ההנגשה של מחנות עולים מרכז ל2025-ל

 .  2025-את ההנגשה של שירותים חברתיים ל

 

את מר חיים ברוידא:  אם  סדרי  אבל  אבל  אחר.  דבר  חשבון  על  עושים  אנחנו  אותם,  מוריד  ה 

  -עדיפויות

 

 -אז אני אומר עוד יותר מזה,... אנחנו צריכים לתעדף   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 בואו נדון בזה כמו שצריך בישיבה הבאה.   מר ניר קריסטל: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 7.9.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 28 
 

 

מה   עו"ד תהילה סובל:  סמך  על  שאלת  אתה  לארז.  להשיב  רוצה  רק  המדינה  אני  אז  נקבע.  זה 

עצמה בתכנון לחוק ההסדרים, היא עצמה קבעה עדיפות. אני מקריאה מתוך התיקון עצמו. תכנית  

במקומות  נגישות  התאמות  לביצוע  עדיפות  מתן  תוך  תוגש,  וכו'  וכו'  התאמות  ביצוע  להשלמת 

  -תמהסוגים הבאים: מקום שאינו בניין, אולמות תרבות, אולמות ספורט, בריכות, מקומו

 

 שאינו?   מר ארז ברט: 

 

 שאינו בניין.   עו"ד תהילה סובל: 

 

 מרחב ציבורי.   מר חיים מלמן:

 

שירותי  עו"ד תהילה סובל:  בהם  שנותנים  מקומות  בריכות,  ספורט,  אולמות  תרבות,  אולמות 

היועץ   של  והפעולה  הבחירה  כלומר  קהילתיים.  ומרכזים  פורמליות  בלתי  חינוך  מסגרות  רווחה, 

 לאור הקריטריונים... המדינה.   וממונה הנגישות נעשתה בין היתרנגישות 

 

 -אז אני אומר אם אני מבין את מה שקרה  מר ארז ברט: 

 

 באותם מבנים חלק מהם כן עשו וחלק מהם לא עשו. יועץ הנגישות...   מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 לא ככה.  אנחנו רוצים לדעת למה הוא החליט ככה ו מר מיכאל רייזמן: 

 

 חבר'ה הנגישות, אנחנו מדברים על נגישות.   מר חיים ברוידא: 
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 אנחנו אומרים... יותר לנגישות על חשבון דברים אחרים.   מר ארז ברט: 

 

אבל בואו נעשה משהו יותר נכון. המטרה שלנו זה לא לכופף ידיים ולהגיד זה  מר ניר קריסטל: 

שכול ברור  כי  נגישות,  נגד  וזה  נגישות  בה  בעד  שיש  הצעה  באמת  ארז  העלה  אבל  הנגישות.  בעד  נו 

  -הגיון. בואו בישיבה הבאה 

 

 בואו נשמע.   מר ארז ברט: 

 

כל   מר ניר קריסטל:  את  החברים  אותו  ישאלו  הרשימה,  כל  עם  הנגישות  יועץ  את  תביאו 

 השאלות ונצביע. הרי אף אחד לא זה. 

 

תאריך   מר אריאל הילדסהיימר: עד  להעביר  צריכה  ניר,  היא  רגע  למדינה.  הזה  הדבר  את  מסוים 

 דירקטוריון בעיניך צריך... 

 

  -אם זה מה שהדירקטוריון  מר ניר קריסטל: 

 

   -בתוך עבודת מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רוצה, אז כן, כן.   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

  -אני אומר עוד דבר, ואני אומר אותו  מר ארז ברט: 
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 ימי לגמרי...  זה לגיט מר ניר קריסטל: 

 

 ואני אומר אותו לפרוטוקול, הדיון הזה כל כך חשוב.   מר ארז ברט: 

 

 נכון.  מר ניר קריסטל: 

 

מתבטלת,    מר ארז ברט:  הייתה  לא  הישיבה  אם  שעבר,  בחודש  להיעשות  אמור  היה  הוא 

הישיב התקיימה  לא  פשוט  שעבר,  בחודש  אומר  אז  הייתי  שעבר,  בחודש  זה  את  עושים  היו  ואם  ה. 

. עכשיו אני אומר, שיותר מזה אפילו, צריך להגדיל, עברתי  אולי כבר היום היינו בדיון הספציפי עצמו

קראתי. בעיניי יש פה דברים שצריך לקדם. החוק מה שהקראת לא אוסר איפה לעשות, אלא אומר  

לה עכשיו  צריך  שאם  אומר  ואני  עדיפות.  לתת  שמישהו  איפה  חושב  לא  אני  הנגישות,  לנושא  יכנס 

הוצאות  להגדיל  צריך  אז  אחרות,  הוצאות  לחשבון  אפילו  אומר  ואני  נגישות.  נגד  שהוא  בשולחן 

שבמקומות    2024-בנגישות   אומר  היועץ  היום  אם  נגישות,  אין  היום  אם  אחרים.  דברים  חשבון  על 

 .  2026-ולא ב שהקראתי ועוד אחרים אין נגישות, אז נעשה את זה עכשיו

 

 אם אנחנו לא מאשרים את התב"ר עכשיו זה אומר שהעבודות יידחו.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד( 

 

... לא לעשות ישיבה בחודש שעבר הייתה שלכם, לא שלנו. אתם בחרתם לא  מר מיכאל רייזמן: 

 לבוא לישיבה.  

 

 אנחנו לא בחרנו.   מר חיים ברוידא: 

 

 רת לא לבוא לישיבה, ולא להעביר את התב"ר. אתה בח מר מיכאל רייזמן: 
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   -לא, לא. הוא מכבד את ראש העיר שחולה בבית מר חיים ברוידא: 

 

 אז הוא בחר, זה בסדר, מותר לו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתם לא מנהלים את העיר...  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 אתם בחרתם לדחות בחודש.  מר מיכאל רייזמן: 

 

עבודות   ת ויינטראוב: גב' רוני היו  גם  זה  בתוך  תב"רים.  אישרנו  אנחנו בדצמבר  שאלה,  לי  יש  רגע 

והתאמות במרחב הציבורי. אתה מספר לי שאי אפשר להתחיל עבודות, שעכשיו אנחנו חודש של חגים  

 בין לבין לא יהיה לך אפשרות להתחיל? 

 

 בהיקף שאושר כבר מבוצע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 ד( )מדברים יח

 

 חבר'ה אתם זכותכם להצביע נגד נגישות.   מר חיים ברוידא: 

 

 אבל אומרים לך כולנו שרוצים להצביע בעד.   מר ניר קריסטל: 

 

 -אתם מצביעים רק נגד מר חיים ברוידא: 

 

 לא, לא, לא.   מר אלי אלוש:
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 זה לא הוגן מה שאתה עושה. מה שאתה עושה לא הוגן כלפי התושבים.   מר ניר קריסטל: 

 

אני לא עושה שום דבר. מה שאתם עושים זה דבר, על כל דבר אתם מוציאים   מר חיים ברוידא: 

 את המיץ...

 )מדברים יחד(  

 

   -תקשיב מה אמר לך ארז מר ניר קריסטל: 

 

 אז הוא אמר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אולי להגדיל את התב"ר הזה?  מר ניר קריסטל: 

 

חבר מר חיים ברוידא:  אוקיי,  אמר.  הוא  המרחב אז  הנגשת  תב"ר  עדכון  בעד  מי  תצביעו...  'ה 

 הציבורי? 

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי בעד?  מר חיים ברוידא: 

 

 . 5מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מי נגד?  מר חיים ברוידא: 
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 לא נתת לנו אפשרות אחרת.  מר ניר קריסטל: 

 

 ולה, מעולה.  מצוין, חבר'ה מצוין מעולה. מע מר חיים ברוידא: 

 

 אין בעיה, תביא את זה לדיון הבא כמו שצריך.   מר ניר קריסטל: 

 

  -חבר'ה מעולה, השיטה הזאתי מר חיים ברוידא: 

 

  -השיטה של להביא דיונים  מר ארז ברט: 

 

   -השיטה הזאת ארז, ארז מר חיים ברוידא: 

 

 ... היא לא עובדת.    מר ארז ברט: 

 

4--עובדת עליי ולא על הציבור. לא עובד עליי. יש לכם את ה השיטה שלכם לא מר חיים ברוידא: 

 שעות כל חודש...   5

 )מדברים יחד(  

 

 אנחנו ממשיכים.   מר חיים ברוידא: 

 

  -זה לא עובד  מר ארז ברט: 

 

היית  מר חיים ברוידא:  סגן,  והיית  פה  נמצא  היית  אם  מצוין.  עובד  זה  ארז  מצוין,  עובד  זה 

ארז אני מכבד אותך גם כן, אבל אם אתה היום מונע מנכים להגיע    מאשר את כל הדברים האלה...
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 בהצבעה כזאת, בושה וחרפה. 

 

 אל תגיד בושה וחרפה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 בושה וחרפה, אל תתרגז, בוקש וחרפה. אתה בושה וחרפה.  מר חיים ברוידא: 

 

 פעם שעברה... לך את זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא חותמת גומי לכל דבר. הוא  מר חגי בורשטיין: 

 

חיים אני אומר לכולם, אם יהיה דיון על נגישות ואני אהיה חולה, תקיימו את    מר ארז ברט: 

 הדיון בלעדיי.  

 

 אוקיי בסדר גמור.   מר חיים ברוידא: 

 

 ברור.  מר חגי בורשטיין: 

 

   -גשר עילי בוויצמן בפיתוח הספורטק בשצ"פ מר חיים ברוידא: 

 

לנו   ראוב: גב' רונית ויינט שאין  היא  הבעיה  שזה.  כמו  הולכים  שהדברים  מאמינים  לא  גם  אנחנו 

   -אמון בך ובמה שקורה

 

 תמשיכו מצוין.   מר חיים ברוידא: 
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אנחנו חייבים לפקח עליך, ולכן אתה תגיש את כל העבודות עם הפירוט ועם  גב' רונית ויינטראוב: 

   -ים על הזכויות של האנשים שאכן העבודותהתכנון. אנחנו נוודא שכל מקום, ההיפך אנחנו שומר 

 

 ברור.  מר חיים גולדמן: 

 

 נכון.  מר חיים ברוידא: 

 

 ברור.  מר חיים גולדמן: 

 

 כי אין למועצת העיר אמון בך.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ישיבות נשארו לך פה, זה הכול...  12 מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 . גם לך נשארו גב' דבי סלוצקי: 

 

   -גשר עילי בוויצמן מר חיים ברוידא: 

 

 מיכאל מבקש... מר ניר קריסטל: 

 

בוא אני רמזתי לך, לא רציתי להיות לא מנומסת. הנבואה אמרו שלמי ניתנה?  גב' רונית ויינטראוב: 

 גולדמן תעזור לי.  

 

 לרונית ויינטראוב.   מר חיים גולדמן: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 7.9.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 36 
 

 

 . 100%בסדר  מר חיים ברוידא: 

 

 מאז שחרב בית המקדש הנבואה ניתנה לטיפשים.  תסביר לו נטראוב: גב' רונית ויי

 

 :הצבעה

  6 –בעד 

 10 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . עדכון תב"ר הנגשת המרחב הציבורילאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 יאללה גשר קדימה.   מר חיים ברוידא: 

 

 אנשים טיפשים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי מסביר על הגשר?   ידא: מר חיים ברו

 )מדברים יחד(  

 

   -אנחנו מבקשים לעדכן את תב"ר של הגשר מר יוסי מזרחי: 

 

 -את יודעת משהו, אני עם עגלה ותינוק, יש לי : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 
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 אני צריכה לעלות מלמטה עד למעלה לעבור אחר כך לרדת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה הוא לא התחיל לדבר, מה קרה לכם?  מה  גב' ענבר הוכברג: 

 

פי   : אנה פוזמנטירגב'  הדרך  את  מאריך  פי  3זה  הדרך  את  מאריך  זה  צריכה 3,  אני  כך  אחר   ...

 לחזור לצומת, לא צריך.  

 

ב מר יוסי מזרחי:  שנה  בתחילת  תוקצב  בורלא  מכרז   5.5-...  מפרסום  כתוצאה   .₪ מיליון 

מיליון ₪,   7.5-מיליון ₪ ל  5.5-בקשים לעדכן את הגשר מוקביעת הזוכה בוועדת המכרזים, אנחנו מ

מיליון ₪, שנובעים למעשה מיליון ₪ שזה עליית המחירים של הברזל, גם הזוכה   2כלומר תוספת של  

מיליון ₪, וכן כתוצאה מתוספת עלויות שזה נובע מהעתקת השנאי שיש שם כחצי   5.8-במכרז זכה ב

שהגש הספורט  מגרש  והעתקת   ,₪ ובסוף מיליון  אותו  לבטל  בכלל  היה  התוכנית  כי  עליו,  יושב  ר 

להוסיף   צריך  מזה  כתוצאה  אז  אותו.  להעתיק  אנחנו    2החלטנו  בנוסף  כן  כמו  לגשר.   ₪ מיליון 

 מיליון ₪ לפיתוח שצ"פ בורלא.   9מבקשים 

 

 אפשר... על הגשר?    מהקהל:

 

 מהנדס העיר מציג את הפרויקט.  רגע סליחה, סליחה, אנחנו באמצע ישיבה, ו מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין אפשרות לדבר.   מר חיים ברוידא: 

 

 בקושי הגעתי כדי שהדבר הזה לא ייכנס לשכונה שלנו.   מהקהל:

 

 אוקיי, אבל אתה לא יכול לדבר פה.  מר חיים ברוידא: 
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 אני מבקש להתייחס.   מר ניר קריסטל: 

 

 אלא אם כן אתה מוזמן.    מר ארז ברט: 

 

 ר המכוער והנורא הזה לא יראה...  שהדב  מהקהל:

 

 רונית בבקשה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ולא  : אנה פוזמנטירגב'  כמו שצריך שישרת את השכונה,  ובנוי  נכון  גשר  זמר שיהיה  לנווה  מגיע 

 הדבר הזה, שיהיה פיל לבן שאף אחד לא יעלה עליו, כי זה לא נוח כי זה לא נגיש... 

 

 בסדר גמור.   אוקיי, מר חיים ברוידא: 

 

 וזה לא משרת אף אחד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

  -ילדים הולכים לבית ספר עם אופניים : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אין בעיה, אין בעיה.   מר חיים ברוידא: 

 

 ...? למי? אז למה אתה עושה גשר : אנה פוזמנטירגב' 
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 שה.  חברים בבקשה, בבק מר אריאל הילדסהיימר:

 

כל הנושא של הגשר היה כדי להעביר את הילדים לשכונה ולבתי ספר. הילדים   : אנה פוזמנטירגב' 

 לא יעלו לשמה, כי הם באים עם אופניים...  

 

 חבר'ה קדימה, קדימה יאללה.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתם אמרתם אבל שתציגו גם את החלופות...   מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד( 

 

אנה  דסהיימר:מר אריאל היל  דיון,  תרבות  על  דיברתם  בבקשה.  להציג  מנסה  העיר  מהנדס  חברים 

 בבקשה, הוא באמצע להציג. 

 

חלופה   מר חיים מלמן: זה  פה  רואים  שאנחנו  מה  הזאתי  בשקופית  בשבילכם.  זה  חברים 

 מוצעת של הגשר, הצבועה פה בצבע אדום לעומת הגשר... 

 )מדברים יחד(  

 

ח לענות על שאלות אחר כך. חברים, מה שאנחנו רואים פה זה בעצם  אני אשמ מר חיים מלמן:

בשקופית הזאתי את החלופות שנתבקשנו להציג. חלופה אחת צבועה בצבע אדום, שמדברת בעצם על  

לצדו    2 המערבי  מצדו  שנייה  ופעם  הצפוני,  לצדו  ויצמן  של  הדרומי  מצדו  אחת  פעם  גשר.  של  לגים 

מטר,    100-הגשר המוצע הצבוע בכחול. המרחק בין הגשרים הוא כהמזרחי של רחוב נעמי שמר. ואת  

מיקום   הוא  הזה  הגשר  שמיקום  בעצם  זה  להגיד,  חשוב  מאוד  משהו  ועוד  פחות.  טיפה  טיפ  אפילו 

שינוי של   דורש  זה  לדבר הזה  עכשיו  שינוי שהגשר  זאת אומרת  הוא מיקום שנקבע בתב"ע.  תב"עי, 

, תכנית של נווה זמר 2015י הוא לא יהיה בסמכות מקומית  תב"ע. דרך אגב השינוי של התב"ע הזאת
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היא תכנית בסמכות מחוזית לכן שינוי הגשר הזה גם כן יהיה במסגרת של תכנית מחוזית. דבר נוסף 

שאני רוצה להראות פה זה בעצם את השיפורים התנועתיים שנעשו בצומת הזאתי לטובת הולכי הרגל  

לכ כזכור  ברכב.  הנוסעים  לטובת  מרכז וגם  החדשה  הרחבה  זו  יאפס,  רק  אני  הזאתי  הצומת  ם 

המסחרי נמצא פה, ספורטק נמצא בצד הדרומי של רחוב ויצמן והסקייט פארק שנמצא פה, שהגשר 

המוצע בעצם נמצא פה באזור הזה שמחבר בין הספורט לבין הסקייט פארק והמשך הספורטק מצדו 

מיליון ₪, ואני רוצה    3עצם שיפורים בהיקף של  של נווה זמר. השיפורים התנועתיים שנעשו פה הם ב 

   -להזכיר לכם שלפני זה הפנייה שמאלה שלא הייתה

 

 לא הייתה.  מר חגי בורשטיין: 

 

היא לא הייתה וגם לא מעט תאונות דרכים נגרמו בגלל זה שאנשים פנו שמה   מר חיים מלמן:

 סיבות.   1001-שמאלה מ

 

 רבה תאונות דרכים ברעננה. זו הייתה צומת עם הכי ה  גב' שחר גלי:

 

את   מר חיים מלמן: לקצור  מתחילים  כבר  אנחנו  פה,  שהושקעו  התנועתיים  והשיפורים  נכון, 

הפירות של הדבר הזה. וזה משהו שהוא מבורך. בהקשר לבקשה של פירוט עלויות הביצוע, בהמשך  

פ על  שורה  שורה  לעבור  אפשר  הפירוט,  את  רואים  אנחנו  פה,  ציין  שיוסי  אבל  למה  העבודות.  ירוט 

מיליון ₪ וכל עבודות בסביבת הגשר גם הם לא    1.4אפשר לראות פה בעצם שהגשר עצמו בהיקף של  

מעט כסף, ויש פה ירידה לפרטים עד לרמת הגינון וההשקיה. דברים שנמצאים בדרך כלל בשלב הזה 

 של התכנון ולא בשלב הראשוני שמדובר רק על אומדנים. 

 

 מיליון ₪?  7.5-ר חלק מהזה כב  מר ארז ברט: 
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 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

היה    מר ארז ברט:  זה  זה  לפני   ,₪ מיליון  של  עלייה  שהייתה  אמר  היה  0יוסי  זה  לפני   ?0  

 המעקה פלדה? 

 

לא, הגשר תבדיל בין מעקות פלדה לבין הגשר. אני רק רוצה להגיד עוד משהו,  מר חיים מלמן:

  -סתם לדוגמא

 

 .  40%? עלה 40%ה על מר מיכאל רייזמן: 

 

 . 25% מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 מה לעשות.  ₪40% אתה אומר מיליון ₪, זה  2,400,000 מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רגע בוא נסביר רגע מר אריאל הילדסהיימר:

 

אני רוצה להגיד משהו, בעת קביעת האומדן לא היה עוד צוות תכנון, ולא היה   מר חיים מלמן:

בכלל   הזה.  ברור  הדבר  את  להבין  וחייבים  פלדה.  גשר  או  בטון  גשר  להיות  עומד  הזה  הגשר  אם 

נעשה בצורה הכי   פי אומדן, הוא  על  כשההנדסה מגיעים לבקש בהתחלה איזה שהוא תב"ר שנעשה 

לפרט   צוות תכנון, בשביל  לגייס  להרים אותו, בשביל  לפתוח את התהליך, בשביל  גסה שיש. בשביל 

אחרי זה ולפרט גם בהקשר של העלויות. וכן, ברגע שלא לוקחים החלטה בשלב  אותו ובשביל להבין  

היא    הראשון והסטייה  למ"ר  מחיר  יותר  או  פחות  ויש  קונבנציונלית  בנייה  לו  בניין, שיש  כמו  שלא 

על החומר העיקרי של   העובדה שאין החלטה  כזה, עצם  בבנייה של מבנה מסוג  מינימאלית,  יחסית 
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 תנו לסטיות מהותיות.  הגשר, יכול להביא או

 

-מיליון ₪ וגומרים ב  5-... זה אומדן. זה לא אומדן, זה ניחוש. כשמתחילים ב  מר ארז ברט: 

 מיליון ₪, אי אפשר לקרוא לזה...  7

 

 אני חייב שנייה להסביר, ארז, ארז, בוא נסביר שנייה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

פרויקטים בתוכנית פיתוח   400-יר רגע איך זה עובד, אנחנו בסוף בבואו נסב מר אריאל הילדסהיימר:

 מגישים את כל התב"רים, אי אפשר לעשות מראש אומדן מפורט. 

 

 אומדן.  40%יש לו  80%כל שינוי של   מר ארז ברט: 

 

רגע, אז אני מסביר לך זה לא אומדן. אנחנו מגישים פרויקט, אנה את מפריעה   מר אריאל הילדסהיימר:

ואז  וד פיתוח שערוך שנותן את הסכום הכללי,  מגישים בתוכנית  דיון קודם. אנחנו  על תרבות  יברת 

על   מפורט  לתכנון  השנה  בתוך  כלל   400יוצאים  התכנון  מפורט.  לתכנון  יצאנו  במקביל.  פרויקטים 

של   שחשבנו    2תוספת  מה  המגרש,  העתקת  את  כולל  זה  הפלדה,  ייקור  את  כולל  זה   .₪ מיליון 

ל רשת  בהתחלה  את הטמנת  כולל  זה  שם.  שיש  הכדורעף  מגרש  את  עליו,  שנוכל  וותר  חשבנו  חח"י, 

מיליון ₪ תוספת שיש.    2-לוותר על זה ולא להטמין. פנינו לחברת חשמל, התברר שאין ברירה, זה ה 

 אין פה משהו שלא תוכנן בתוך הגשר והשתנה אופיו. זו לא הכוונה. אבל זה מקובל בכל פרויקט.  

 

  -לא, סליחה  רט: מר ארז ב

 

  -יושב פה במקרה גיל, הוא יו"ר מר אריאל הילדסהיימר:
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  -אני בדיוק על זה מדבר, עליי לא מקובל שיש כאלה, אבל בסדר  מר ארז ברט: 

 

 זה לא שינוי, חבר'ה זה לא שינוי.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה שינוי ממה שאנחנו אישרנו.  מר ניר קריסטל: 

 

 בדיוק התקלה.   זה  מר ארז ברט: 

 

 זה שינוי ממה שאישרנו.   מר ניר קריסטל: 

 

 זה לא תקלה?   מר ארז ברט: 

 

 בסדר.  מר ניר קריסטל: 

 

 ככה עובדת רשות מקומית.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -זה לא מהיום כל פעם שיבוא תקציב נגיד אנחנו מאשרים אותו  מר ארז ברט: 

 

   -אני רוצה להתייחס מר ניר קריסטל: 

 

 תוספת? יש פה בעיה.  40%-בכפוף ל  מר ארז ברט: 

 

   -זו תכנית פיתוח שאתה מביא שנתית, אתה לא עושה אומדן מפורט מר אריאל הילדסהיימר:
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 ... תכניות פיתוח.    מר ארז ברט: 

 

 ארז אתה לא עושה אומדן מפורט לפני, אתה לא יכול.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ' הבנתי.  א' אתה יכול, ב  מר ארז ברט: 

 

לעשות   מר אריאל הילדסהיימר: אפקטיבי  לא  זה  כי  יכול,  לא  כשאתה   400אתה  מפורטים  אומדנים 

יוסי לך  ואומר  רגע,  שנתית.  פיתוח  לתוכנית  כי    יוצא  גדול.  לבלגן  להביא  יכול  דבר  של  בסופו  שזה 

של   לגירעון  מגיע  אתה  ארוך,  לטווח  כאילו  קדימה  הולך  בתב"ר,  170כשאתה   ₪ צריך    מיליון  אז 

 למצוא את האיזונים הנכונים. 

 

  -אני לא מבין את החלופה של תת קרקעי, פחות שנאים מר חגי בורשטיין: 

 

 בוא נדבר תת קרקעי, עשינו דוקטורט על זה, בוא נדבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בכל העולם סוגרים את המעברים התת קרקעיים האלה.  מר חיים מלמן:

 

 לא יודע בתל אביב אני רואה שכן עושים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 אני מה שאני יודע, סוגרים אותם וזה...  מר חיים מלמן:

 )מדברים יחד(  

 

בהקשר   מר חיים מלמן: מפלסית  הפרדה  ולעשות  לקחת  קריטית,  טעות  זו  עירונית  ומבחינה 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 7.9.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 45 
 

 של מנהרות עבור הולכי רגל. 

 

 אני פניתי... : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

 מיליון ₪.   60מיליון ₪ מעבר תת קרקעי. זה   60מיליון ₪, זה  60ניר זה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש לי עוד שאלות.   מר ניר קריסטל: 

 

 כולם ידברו והכול בסדר.   מר חיים גולדמן: 

 

מיליון ₪, ואני אומר לכם, היום כל    60אומרים שהתחליף של תת קרקעי זה   מר חיים ברוידא: 

נסגר, מכיוון שזה הופך להיות משתנות וכל הדברים האלה. אין סיבה בעולם, הגשר הזה התת קרקעי  

 הספורטקים.  2-הוא גשר יפה, הוא גם מעוצב יפה והוא ישמש את העוברים ושווים ו

 

 ...   מהקהל:

 

 מה יהיה למעלה בגובה הזה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה מתערב, אתה לא תהיה. אני מבקש ממך אם עוד פעם את מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא... תישאר זה בסדר, הוא לא יעשה כאן איפה ואיפה. לא, תישאר בדיון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את אל תחליטי בשבילי. אל תחליטי בשבילי.   מר חיים ברוידא: 
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 )מדברים יחד( 

 

   -למה? כי אתה מביא פה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ה.  קדימה יאלל מר חיים ברוידא: 

 

המטרה   מר חיים גולדמן:  מטרה,  לו  יש  הזה  הגשר  חבר'ה  הזה,  הגשר  הרי  אבל,  מבין  לא  אני 

 שלו להציל חיים. המטרה שלו זה להציל חיים.  

 

 אבל הגשר לא, אתה לא מבין שזה מפלצת. זה מפלצת.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אני רוצה להבין...   : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד(  

 

 הוא לא יכול לדבר, הוא לא יכול לדבר.   דמן: מר חיים גול

 

 ... מותר לדבר?   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 כן. הוא לא יכול לדבר. תפסיקו לבלבל את השכל. גם ביבי יכול, גם ביבי...   מר חיים גולדמן: 

 

 אני יכולה לדבר? אני יכול לדבר?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 משהו קורה לכם.   מר חיים גולדמן: 
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 אני יכולה לדבר.   : נה פוזמנטיראגב' 

 

  -רגע, יש לי רעיון, יש לי רעיון. אתם נגד הגשר? אז בואו ננסה מר חיים ברוידא: 

 

 אני מבקש להתייחס, אני קיבלתי גם שאלות.   מר ניר קריסטל: 

 

  -רגע, רגע, רגע מר חיים ברוידא: 

 

בעצמך מר ניר קריסטל:  ואתה  לשאלות,  עניתם  לא  עוד  אתם  אבל  ההצעה   רגע,  שלפי  אמרת 

 לסדר היום תענו על כל השאלות שעלו שם. ולא עניתם על כולם. 

 

 אז בסדר,  מר חיים ברוידא: 

 

 אז תנו לשאול את השאלות.  מר ניר קריסטל: 

 

תקשיב, אתם נגד הגשר, אז בואו נתחיל תכנון, נתחיל תכנון על גשר חדש שלך   מר חיים ברוידא: 

מציע הצעה אחרת. בואו אולי היא תהיה יותר יעילה. אנחנו רוצים    האלה. אבל בינתיים אני  2-עם ה

גם לעשות הפרדה עכשיו בין הגשר לבין השצ"פ בבורלא. השצ"פ בבורלא אני מתאר לעצמי שאין לכם  

 טענות נגד זה, אנחנו רוצים לשפר שמה את הזה. אז בואו נעשה הפרדה.  

 

 מי אמר...  מר מיכאל רייזמן: 

 

 מה?  מר חיים ברוידא: 
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 מי אמר...  מר ניר קריסטל: 

 

 מיליון ₪.   3 מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 מי אמר שאין טענות?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אוקיי אני בהלם, טוב חבר'ה.  מר חיים ברוידא: 

 

 מי אמר שאין טענות?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז תעלו.  מר חיים ברוידא: 

 

 כן.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -חבר'ה אני רוצה ברוידא: מר חיים 

 

 אנה מבקשת לדבר.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני עוד... מצביעה נגד, כשאין לי מידע אני מצביעה נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 חבר'ה אני עושה הפרדה.   מר חיים ברוידא: 

 

שואלת,   : אנה פוזמנטירגב'  לא  לא    10אני  אתה  תשובות,  לי  שייתן  מהמהנדס  ביקשתי  פעמים 
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   -, כי זה הניהול שלךנותן

 

  -לא משנה מר חיים ברוידא: 

 

 אז אוטומטית מצביעים נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -לא משנה, תקשיבי רגע מר חיים ברוידא: 

 

 כי זה הניהול שלך, לזה הגעת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

   -הרי כל מה שאני אגיד מר חיים ברוידא: 

 

 ו ידיך עשית. כל מה שיש לך פה במ : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אם היית סגנית שלי בשכר, היית יושבת פה.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 נכון, כולכם ניסיתם...   מר חיים ברוידא: 

 

 . אף אחד לא רוצה לשבת איתך.. : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אל תדבר אליי...  מר חגי בורשטיין: 

 

 הפרדה.   בסדר גמור. בקיצור אני רוצה לעשות מר חיים ברוידא: 
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   -... אני לא מקבלת תשובות, אני רוצה חתך, גבהים של הגשר ושיפוע : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בסדר, תקבלי. אני מוריד את הגשר. אני מוריד את הגשר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אמרת לי להצביע נגד, כי אין מידע.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

גשר. אני מבקש עכשיו במקום הגשר לעשות הורדתי את הגשר. הורדתי את ה מר חיים ברוידא: 

  -שצ"פ

 

 גם לא תקבל בעתיד כלום, כי אתה מרמה כנראה, כי אתה לא נותן רוצה...   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 כמה זה שצ"פ?  מר חיים ברוידא: 

 

 ... מיליון ₪.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -אוקיי אני מבקש, אני מבקש מר חיים ברוידא: 

 

 הולך להיות שמה?  מה  מר מיכאל רייזמן: 

 

 -אני מבקש מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

זו אדמה חומה. אז איך הופכים אותה לירוקה? אתם מוכנים להעביר אדמה   מר מיכאל רייזמן: 
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 חומה שתהיה אדמה ירוקה? 

 

   -אפשר לשאול שאלה  מר ארז ברט: 

 

להפוך שטח חום לשטח   העיר רעננה שצמאה לשטחים חומים, אנחנו הולכים מר מיכאל רייזמן: 

 ירוק? 

 

  -מיכאל, הם ממילא לא עונים לעניין : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נפלנו על הראש? אתם רציניים? הולכים להפוך שטח חום לשטח ירוק?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל, חבל על הוויכוח. הם ממילא לא עונים לעניין. תצביעו נגד.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 -אני רציתי להתייחס מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה להתייחס לגשר.   מר ניר קריסטל: 

 

 תצביעו נגד, מה הבעיה?   מר חיים ברוידא: 

 

 מיליון ₪, זה אומדן? זה הערכה?  9לגבי הדיון על השצ"פ   מר ארז ברט: 

 

 לא יודעים.  מר מיכאל רייזמן: 
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 אומדן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 . 0%4תיקח  מר ניר קריסטל: 

 

שאלה    מר ארז ברט:  המצב.  זה  אם  אומדנים  נגד  להצביע  הולך  אני  נגד,  אישי  באופן  אני 

  -שנייה

 

 כלומר אתה לא תצביע עבור... תמיד זה אומדנים.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -אני רוצה לראות, אם כל דיון תב"ר  מר ארז ברט: 

 

 ם.  הוא רוצה שיפור באומדנים לא ניחושי גב' רונית ויינטראוב: 

 

בדק    מר ארז ברט:  זה  עם  לעשות  אז צריך  עוד כסף,  להוסיף  צריך  כי  קיים  לוקחים תב"ר 

בית. דבר נוסף, מה קרה שהשצ"פ הזה עולה עכשיו לא בתחילת שנה? שאנחנו מבינים איזה הוצאות  

 יש לנו לכל השנה.  

 

 ברוך השם נכנסה...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בחירות.  מר ניר קריסטל: 

 

 פרויקט מבורך, נכנסה עוד השבחה.  אריאל הילדסהיימר:מר  

 

 די לא יעזור, זה כבר...   גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

 מה הבעיה להקים עוד פארק ברעננה?  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה משנה מה אני אענה לך.   מר ארז ברט: 

 

 מה שאתה עושה זה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 קוראים לזה... בחירות.   טל: מר ניר קריס

 

 זה לא הולך להיות. אתה גם לא הצגת תכנית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -מי בעד מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, אני מוחה על האפשרות שלא נתת לי להתייחס על הגשר.  מר ניר קריסטל: 

 

 יש לי עוד שאלה.    מר ארז ברט: 

 

א מר חיים ברוידא:  הגשר  הגשר,  את  הבנו  עזוב  אנחנו  אבוד,  הגשר. הגשר  את  עזוב  עזוב,  בוד, 

  -שאתם בעד, אתם רוצים תת קרקעי

 

לגמור  מר ניר קריסטל:  גם  לי  נותן  לא  ואתה  לשאלות,  תשובות  לתת  קודם  התחייבת  אתה 

 לשאול שאלות. 

 )מדברים יחד(  
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 אם אתה לא רוצה לקיים דיון...  מר ניר קריסטל: 

 

 הסביר מה אמרתי ניר. אני רוצה ל מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אל תסביר לי כלום.   מר ניר קריסטל: 

 

  -אני רוצה שתבין דבר אחד. לבזבז את הזמן של כולם מר חיים ברוידא: 

 

 לא, אני לא באתי לבזבז את הזמן...  מר ניר קריסטל: 

 

 ואנחנו יודעים מראש מה אתם מצביעים, חבל לי על הזמן.  מר חיים ברוידא: 

 

 סליחה, לא באתי לבזבז את זמנך...  טל: מר ניר קריס

 

 תגיד אתה מעלה פה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אתם מצביעים מראש נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 חיים, קיבלת את כל השאלות מראש. לא באתי לבזבז את זמנך...  מר ניר קריסטל: 

 )מדברים יחד(  

 

בוויצ מר חיים ברוידא:  עילי  גשר  תב"ר  עדכון  בעד  גשר  מי  תב"ר  עדכון  הספורטק?  ופיתוח  מן 

   -עילי בוויצמן
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סליחה, יש לי עוד שאלה, אני רוצה לשאול. ... האם מדובר על שצ"פ שאמור    מר ארז ברט: 

 להיבנות על שטח שבתב"ע הוא שטח חום או שטח ירוק? 

 

 הוא שטח חום.   מר ניר קריסטל: 

 

 אני שואל פה את המהנדס.   מר ארז ברט: 

 

 אני אומר לך שהוא חום.   יסטל: מר ניר קר

 

 שטח חום.  מר חיים ברוידא: 

 

 שנה.   12שגרתי מולו  מר ניר קריסטל: 

 

 אוקיי בסדר גמור. אתם נגד בסדר.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני חושב...   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 חיים, הדיון הזה חשוב מידי...  מר ניר קריסטל: 

 

א מר חיים ברוידא:  הבנתי  אתם אני  חבר'ה  בעד?  מי  שלכם.  הדעה  את  הבנתי  שלכם,  הדעה  ת 

 סתם מבזבזים את הזמן של האנשים. מי בעד תב"ר גשר עילי בוויצמן ופיתוח הספורטק? 
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 . 5מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מצוין, אז מה אתם רוצים? למה סתם לבזבז את הזמן? . מי נגד? 5 מר חיים ברוידא: 

 

 אתה לא מקשיב לדברים... בדיון הזה.   כי מר ניר קריסטל: 

 

 אתם כל כך ממוקדים.   מר חיים ברוידא: 

 

 חיים לא נכון, לא נכון.   מר ניר קריסטל: 

 

 אתה לא מקיים דיון.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ואתה פוגע בבטיחות של התושבים שם.  מר ניר קריסטל: 

 

 אני לא פוגע בשום תושב, אתה פוגע.  מר חיים ברוידא: 

 

 אתה פוגע.  מר ניר קריסטל: 

 

 אתה הצבעת נגד.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 הצבעה:

  5 –בעד 

 9 -נגד 
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 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . תב"ר גשר עילי בוויצמן ופיתוח הספורטקעדכון לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 יר.  תכנון וביצוע בית ספר עמיחי, יוסי בבקשה תסב מר חיים ברוידא: 

 

שאנחנו   מר יוסי מזרחי:  זמר,  בנווה  נוסף  יסודי  ספר  בית  זה  כידוע  עמיחי  ספר  בית  טוב. 

בתהליכים לקבלת הרשאות של משרד החינוך. הצפי שלנו שכבר בספטמבר שנה הבאה, אנחנו נדרש 

למספר כיתות על חשבון בית ספר עמיחי. לכן אנחנו רוצים לקדם הכשרת כיתות זמניות והמחוננים,  

 די שיאפשרו התחלת... בית הספר. כ

 

 תראו לנו את ההרשאות של משרד החינוך.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אין עדיין.  מר יוסי מזרחי: 

 

   -אז תראו את התהליכים, תראו איפה זה גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -תצביעו נגד, אתם סתם מבזבזים את הזמן מר חיים ברוידא: 

 

 בית ספר יסודי.   נגד מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נגד שיטת הניהול.   מר ניר קריסטל: 

 

 מי בעד עדכון תב"ר תכנון וביצוע בית ספר עמיחי? מי נגד? מי נגד? מצוין.   מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 7.9.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 58 
 

 

 תודה רבה.  מר ניר קריסטל: 

 

 גיל ניסינו.  מר חיים ברוידא: 

 

 תתחילו לנהל את זה כמו שצריך,...  מר ארז ברט: 

 

 :הצבעה

 5 –בעד 

 9 -נגד 

 0 –נמנע 

 החלטה: 

 . תכנון וביצוע בית ספר עמיחיתב"ר עדכון לאשר לא מועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

  

 

          

  ______________________           ______________________ 

 מר אריאל הילדסהיימר                מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                    העיר ראש                


